
 

 
 

Protokoll förbundsstyrelsemöte 12 
 
Mötesdatum: 250107 
Tid: 19.30 
Plats: Teams 
 
Närvarande: Ingemar Tapper, Kristina Johansson, Ida Nemeth, Johan Andersson, Gunilla Lindgren, 
Anne Fornstedt, Sabina Anderberg, Cathrine Sandberg, Niclas Dahlqvist, Anna Ryberg (adjungerad) 
 
§1 Mötet öppnas 
Ordförande öppnade mötet. 
 
§2 Godkännande av dagordning 
Dagordning togs fram och godkändes. 
 
§3 Val av justerare  
Johan Andersson valdes att justera protokollet. 
 
§4 Godkännande av föregående protokoll 
Protokoll nr 11 lades till handlingarna. 
 
§5 Personalförändring kansliet 
Vi har fått medel från Svenskt Friluftsliv för ett fortsatt parasportprojekt vilket innebär att Felicia 
Grimmenhags anställning kan förlängas. Lisa Komét har valt att säga upp sig och arbetar sin sista 
arbetsdag den 3 februari. VU kommer hantera denna fråga och ta fram en plan för det systematiska 
arbetsmiljöarbetet inom förbundet samt rapportera till styrelsen. 
 
Beslutsärenden 
§6 Budget 2025 
Genomgång av förslag på budget 2025 samt kring principerna kring budgetering i det nya systemet 
Oxceed. Det nu liggande budgetförslaget indikerar att det finns en risk att förbundet kommer att få 
ett underskott 2025 främst beroende på minskade bidrag. Alla i styrelsen kommer ha tillgång till 
Oxceed framöver. Sektionerna har olika förutsättningar att bära sin egen verksamhet olika år bland 
annat beroende på beviljade bidrag från externa givare. En princip bör tas fram kring hur 
gemensamma medel kan användas för att täcka kostnader som t ex deltagande i planeringsdagar. 
 
Styrelsen beslutade  
att arbeta vidare med budgeten i denna riktning och att beslut fattas vid nästa styrelsemöte. 
 
§7 Ridlärare benämningar 
Vi behöver ha en godkänd nomenklatur kring Ridlärare I, II, III, IV. Först när en person har klarat såväl 
utbildning som examination kan man benämna sig t ex ridlärare IV, fram tills allt är klart är man 
ridlärare III. Information härom behöver förtydligas och spridas. 



 
Styrelsen beslutade  
att Sabina får i uppdrag att ta fram ett förslag på hur denna process bör gå till. 
 
§8 Representation FEIF delegatmöte 
FEIFs delegatmöte hålls i år digitalt. Förslagsvis deltar Ingemar Tapper och Niclas Dahlqvist. 
 
Styrelsen beslutade  
att utse Ingemar Tapper och Niclas Dahlqvist till SIFs representanter vid delegatmötet. 
 
Diskussionsärenden 
§9 SM urvalsgrupp 

VU får i uppdrag att fram ett förslag på personer som ska ingå i SM-urvalsgruppen till nästa 
styrelsemöte. 
 
§10 SIFs kommunikationskanaler (sociala medier, nyhetsbrev, webb, tidning) 
En kanalstrategi behöver tas fram för våra olika kommunikationskanaler. En konsult kommer anlitas 
för stöd i detta arbete där såväl kansli som styrelse deltar. 
 
§11 Arvoden domare (sport, gaedingakeppni, gaedingalist) 
Idag har domarna olika arvoden vilket kan vara problematiskt. Frågor kring arvoderingar bör synkas 
generellt för att undvika polariseringar. En arbetsgrupp bestående av Sabina, Gunilla och Kristina 
utsågs för att ta fram ett förslag kring detta som styrelsen hanterar vid ett kommande styrelsemöte.  
 
 
 
 


